
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 15. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 875

Kan ministeren bekræfte, at man i dokumenterne vedrørende forarbejdet til vandløbsre-

gulativet fra 2000 for Gudenåen fra Silkeborg til Randers var fuldt ud bekendt med, at

vandløbsregulativet forventeligt ville medføre oversvømmelser hvert år, men at man ikke

tog konsekvensen af dette ved at fastsætte virkemidler til at undgå oversvømmelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-

zen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2019-20
MOF Alm.del -  Spørgsmål 875

Offentligt


